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cMINISTERRAAD 
<Nr. 2436 

Notulen van de vergadering 
gehouden op vrijdag 20 november 1959 in de Trêveszaal, aan
gevangen 's morgens om tien uur en 's middags voortgezet. 

Aanwezig: 

.. ------_ .... 
De minister-president De Quayen de ministers 
Van Aartsen, Beerman, Cals, Klompé, Korthals, 
Luns (bij de punten 2,10 en 11), Marijnen, 
De Pous, Van Rooy, Toxopeus, Visser en Zijlstra. 

Tevens ziJn.~anwezig de staatssecre~~rissen 
RooIvink (blJ punt 20), Scholten (blJ de punten 
16 en 18) en Veldkamp \bij punt 18) 

Secretaris: J. Middelburg. 

Onmerkin~ n.a.v. punt 2 f, de ontwikkeling van het noorden ~ _____ c___ ___ .. __ _ ... _________ ...... _ R _____ _ _______ _ 

, 

Minister Zi;ils!E.ê: heeft gezien, dat de Kamer ten 
aanzien van de gedachte van subsidie in de loonkosten heeft 
gereageerd, dat men hierop nog wel nader zal kunnen terug
komen. Spreker wijst erop, dat aan deze kwestie principiële 
kanten zitten, terwijl bovendien een dergelijke subsidiëring 
in het kader van het EEG-verdrag volstrekt uitgesloten is. 
Minister De Pous heeft in de Kamer een reeks bezwaren te
gen de suggestië opgesomd en daarmede de boot afgehouden. 
Intussen zal, nadat het nieuwe beleid in de ontwikkelings
gebieden enige tijd tot uitvoering is gebracht, dit beleid 
opnieuw bekeken kunnen worden en zullen alle factoren in 
beschouwing worden genomen. 

2. Buitenlands beleid -- ~- - - ----

a. De Europese economische associatie (Nota van de minis
-- ter-van Buitenïänds~Zäken-dd.-19-november 1959, nr. 

160.304, met bijlagen) 

. Minister ~~~ deelt ter toelichting van zijn 
brlef mede, dat deze pas laat is rondgestuurd, maar dat 
de belangrijke bijlage reeds eerder als REA-stuk aan alle 
ministers is gezonden. Aangezien de zaak in de raad van 
ministers van de zes in het begin van. de volgende week ter 
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waarna deze afgelopen woensdag nog in de coördinatiecom
missie is behandeld. De avond tevoren was het ~ranse voor
stel ontvangen. Spreker verwacht, dat de raad ln Straats
burg thans geen uitspraak za~ k~nnen doen, omdat de zaak 
muurvast zit, zodat een besllsslng beter naar de volgende 
vergadering kan worden verschoven. . . 

Minister Zijlstra acht deze zaken zo belangrlJk, 
ook in politiek opzIëht, dat hij hierover moeilijk thans 
reeds in de ministerraad kan spreken nu er ook geen gele
genheid is geweest de stukken op het eigen departement te 
laten bekijken. 

Minister Luns voegt hieraan toe, dat men in de 
speciale commissie hierover nog tot woensdag in Brussel 
heeft vergaderd. Minister De Pous gelooft, dat het onmoge
lijk is om aan Nederlandse~änt-äe procedure te.v~rbeteren. 
De zaak is hier serieus en vlot behandeld. De IDlgl~ter-Rre
sident acht dit laatste juist, maar meent toch dat het on
bevredigend is, dat de ministerraad niet voldoende voorbe
reid hierover moet spreken. 

2 b. Tijdtabel voor Europese Gemeenschappen ----- -_. ---- ---- --- ---- ---

1.1inister Luns wijst erop, dat het aantal te be
handelen vraagstukkën In het kader der Europese integratie 
steeds toeneemt, waarbij echter iedere ' tijdtabel ontbreekt. 
Volgens Hallstein zijn er niet minder dan 30 werkgroepen 
uit de nationale administraties van de zes landen werkzaam. 
De rapporten stapelen zich op. Alleen om fysieke redenen 
reeds is ingrijpen nodig. Ook de Nederlandse missie, die 
spreker niet wil uitbreiden, kan deze zaken niet meer aan. 
Minister ZijlstE§. constateert ook, dat de verantwoordelijke 
ministers verdrinken in de onderwerpen en de rapporten, 
maar hij stelt de vraag wat onzerzijds daaraan wordt ge
daan. Spreker heeft enige malen " gewaarschuwd tegen het hou
den van velerlei enquêtes door de gemeenschappen in Brus
sel. Hij ziet als remedie in de ministerraad van de Zes te 
stellen, dat men zich moet beperken tot de taak, die in de 
verdragen van Rome staat. l~inister Luns acht het een goe
de gedachte voor te stellen een tijdtabel op te stellen, 
waardoor de ongebreidelde papierenproduktie wordt afgeremd. 

Minister Vag_gQQ;y, merkt op, dat een enquête toch 
alleen kan -worden gehouden als de ministerraad van de EEG 
hie::toe beslui t. I,:1inister ~.tj.1stra antwoordt, dat blijkens 
artlkel 213 de Europese Commissie voor de vervulling van 
haar taken alle gegevens kan verzamelen binnen de grenzen 
en onder de voorwaarden door de raad van ministers vastge
steld_ Spreker heeft daarom de verstrekking van gegevens 
door Financiën geweigerd, ZOlang die raad de voorwaarden 
en grenzen niet heeft vastgesteld. Minister gompé is het 
ermede eens, dat de zaken in Brussel niet goed marcheren, 
maar oo~ de parlementsleden zullen meer tegen de overlading 
moeten lngaan en moeten vragen de tijdtabel te kunnen zien. 

a c. Politieke •.• 


